
گروه اقتصاد: مدیرکل امور اقتصادی و 
دارایی استان کرمان گفت: »در ۱۰ ماهۀ 
سرمایه گذاری  طرح  شش  جاری  سال 
میلیون و ۲۵۵ هزار  مبلغ ۵۱  با  خارجی 
تولید  شامل  که  کردیم  مصوب  دلار 
منطقۀ  در  صنعتی  روغن  و  موتور  روغن 
فروکروم  تولید  سیرجان،  اقتصادی  ویژه 
در  مس  کنسانتره  بافت،  شهرستان  در 
شهربابک، کنسانتره کرومیت در سیرجان، 
تولید دارو در کرمان و کنسانتره مس در 
خارجی  سرمایۀ  تاکنون  و  است  جیرفت 
این طرح ها ۲۸ میلیون و  جذب شده در 

۳۵۰ هزار دلار بوده است«.
از  همچنین  سلطانی نژاد  صادق 
دستگاه های  مازاد  ملک   ۱۹۶ شناسایی 
اینکه  بیان  با  و  داد  خبر  کرمان  اجرایی 
درآمد حاصل از فروش املاک مازاد برای 
خواهد  هزینه  نیمه تمام  پروژه های  اتمام 
با  مازاد  املاک  »بیشترین  افزود:  شد، 
ارزش در شهر کرمان قرار دارد و بیشترین 
به دانشگاه  نیز مربوط  مازاد  تعداد املاک 
جهاد  و  پرورش  و  آموزش  علوم پزشکی، 

کشاورزی است«.
 ۱۷ وی  کرمان،  ایسنا  گزارش  به 

مناسبت  به  خبری  نشست  در  بهمن ماه 
اینکه  به  اشاره  با  دهه فجر  گرامیداشت 
یکی از برنامه هایی که استان بر آن تمرکز 
دارد، بهبود فضای کسب و کار است، بیان 
در  استان،  اقتصادی  تیم  تلاش  »با  کرد: 
ارزیابی های جدید رتبۀ کرمان از ۳۱ به ۱۲ 

ارتقا پیدا کرده است«.
وی افزود: »برای این موضوع باید برخی 
رویه های سختگیرانه در تامین مالی، تامین 
پیگیری و  را  مالیات  اجتماعی و پرداخت 
واحدهای مشکل دار را شناسایی کنیم که 
ارتباط خوبی با شورای هماهنگی بانک ها 
حوزه  این  مشکل دار  واحدهای  و  برقرار 
و  شد  کمک  مشکل  رفع  به  و  شناسایی 
ابتدای امسال  تا پایان دی ماه ۴۳ هزار  از 
و ۶۴۷ فقره تسهیلات به ارزش ۳۲ هزار 
میلیارد تومان به این واحدها پرداخت شده 
که بخشی مربوط به سرمایه ثابت و بخشی 

سرمایه در گردش است«.
 ۴۵ تقسیط  به  اشاره  با  سلطانی نژاد 
ماهۀ بدهی واحدهای تولیدی و بخشودگی 
جرایم در حوزۀ تامین اجتماعی، در ادامه 
بیان کرد: »رقم درآمدهای مالیاتی یکی از 
چالش های کسب و کار است و در این حوزه 
دولت اقداماتی برای کاهش نرخ مالیاتی در 
واحدهای تولیدی آغازکرده و امروز واحدها 
با نرخ ۱۸ درصد پرداخت می کنند که این 
عدد ۲۵ درصد بود و در بودجه سال آینده 

نیز این روند کاهشی ادامه دارد«.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان 
مشکل دار  واحدهای  به  اشاره  با  کرمان 
بر  »بالغ  گفت:  مالیات  حوزۀ  در  استان 
مالیاتی  جرایم  ریال  میلیارد  هزار   ۲۵
امسال  پایان  تا  و  شد  بخشیده  مودیان 
جرایمی  یافت.  خواهد  افزایش  عدد  این 
که از سال های قبل مانده و برای دریافت 
تسهیلات واحد تولیدی مشکل ایجاد کرده 
بود، با این بخشودگی، رفع شد و از حداکثر 

اختیارات مالیاتی در استان کرمان استفاده 
شده است«.

اقدامات  این  »نتیجۀ  کرد:  اظهار  وی 
توانسته در رتبۀ فضای کسب و کار استان 
باید هر روز مسائل  را بگذارد و  تاثیر  این 
تامین  مجوز،  در حوزۀ  تولیدی  واحدهای 
مالی و مشکلات مختلف را رصد و موانع 
برگشت  قبل  وضعیت  به  تا  کنیم  رفع  را 

نداشته باشیم«.
شناسایی ۱۹۶ ملک مازاد 
دستگاه های اجرایی کرمان

از  دیگری  بخش  در  سلطانی نژاد 
مولدسازی  اینکه  بر  تاکید  با  سخنانش 
از  بهتر  استفاده  و  افزوده  ارزش  برای 
»مولدسازی  کرد:  اظهار  دارایی هاست، 
بودجه  ساختار  اصلاح  تحقق  راستای  در 
است و از محل فروش املاک مازاد صورت 
می گیرد و این به رفع محدودیت اعتباری 

پروژه ها کمک می کند«.
در  اول  مرحلۀ  »در  کرد:  بیان  وی 
ارزش  به  مازاد  ملک   ۱۹۶ کرمان  استان 
و  شناسایی  تومان  میلیارد   ۹۰۰۰ حدود 
به سازمان خصوصی سازی ارسال کردیم و 
در سال جاری تنها سه ملک به ارزش ۶۵ 
میلیارد تومان به فروش رفته و ۱۰۰ درصد 
برگشته  اجرایی  دستگاه های  به  اعتبار 

است«.
سلطانی نژاد با بیان اینکه درآمد حاصل 
از فروش املاک مازاد برای اتمام پروژه های 
نیمه تمام هزینه خواهد شد، گفت: »فرآیند 
دستگاه های  ملک   ۱۷۱ مستندسازی 
و  دادیم  انجام  جاری  سال  در  را  اجرایی 
دولتی  برگ  تک  اسناد  به  تبدیل  همه 
شده است«. وی با اشاره به اینکه بیشترین 
املاک مازاد با ارزش در شهر کرمان است، 
نیز  مازاد  املاک  تعداد  »بیشترین  افزود: 
مربوط به دانشگاه علوم پزشکی، آموزش و 

پرورش و جهاد کشاورزی است«. 

کرمان  سبز شهر  فضای  اقتصاد:  گروه 
بنا به گفتۀ مدیرعامل سازمان فضای سبز 
شهرداری با کمبود جدی آب مواجه است. 
در حالی که طبق قانون هوای پاک، سهمی 
به شهرداری ها داده  باید  از پساب شهرها 
شود، در شهر کرمان فاضلاب را ۲۹ ساله 
به فولاد بوتیا داده اند بدون این که سهمی 
برای شهر در نظر بگیرند. این شرکت در 

حال اجرای پروژۀ فاضلاب است.
فضای  سهم  گرفتن  برای  تلاش ها 
پنجم  شورای  زمان  از  پساب  این  از  سبز 
و شهرداری مهندس عالم زاده شروع شد و 

همچنان نیز ادامه دارد.  
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
آیا  که  فردای کرمان  به  پاسخ  در  کرمان 
داده  فاضلاب  پروژۀ  از  شهرداری  سهم 

می شود یا خیر؟ گفت: »قانون هوای پاک 
بعد از قرارداد آبفا با فولاد بوتیا آمده است«. 
قرارداد،  »طبق  افزود:  عبدیان  علیرضا 
فولاد بوتیا باید این پروژه را اجرا کند و در 
قبال سرمایه گذاری که انجام داده به مدت 

۲۹ سال از این پساب استفاده کند«.
شهر  پساب  »کل  کرد:  تصریح  وی 

کرمان به فولاد بوتیا واگذار شده است«.
مدیرعامل آبفا استان کرمان ادامه داد: 
و  هستیم  شهر  همین  شهروند  هم  »ما 
بچه های  و  ما  برای  شهر  این  سبز  فضای 
ما و همۀ شهروندان نشاط آور است و باید 
حفظ شود و معتقدیم که برای تامین آب 

آن باید به شهرداری کمک کنیم«.
فاضلاب  از  »بخشی  داد:  توضیح  وی 
است.  اجرا شده  دولتی  اعتبارات  محل  از 

ما  شده،  تشکیل  استانداری  در  جلساتی 
کارگروهی  شهرداری  و  منطقه ای  آب  و 
محل،  آن  از  بتوانیم  تا  داده ایم  تشکیل 
قرار  شهرداری  اختیار  در  پساب  بخشی 

دهیم و مشکل شهرداری را حل کنیم«.
به  که  این  »ضمن  کرد:  اظهار  وی 
فاضلاب  که  داده ایم  پیشنهاد  شهرداری 
خام مناطقی که در نهضت ملی مسکن در 
حال الحاق به شهر است و آن بخش هایی 
از شهر که در طرح فاضلاب )واگذارشده به 
فولاد بوتیا( نیست را رایگان در اختیارشان 
بگذاریم تا آن را تصفیه کرده و به مصرف 
کرد:  اضافه  وی  برسانند«.  فضای سبز 
»کارگروه در حال بررسی این طرح هاست 
و امیدواریم به نتیجه ای برسیم تا مشکل 

فضای سبز شهر رفع شود«. 
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استاندار کرمان:
هیچ شائبه ای در انتخابات 

نباید ایجاد شود
گروه جامعه: استاندار کرمان با تاکید بر اینکه قلۀ 
شرعی  »تکلیف  گفت:  است،  مشارکت  انتخابات،  کار 
داریم که برای برگزاری باشکوه انتخابات  وقت بگذاریم، 
سلامت آن را مراقبت کنیم تا ذره ای شائبه به وجود 

نیاید«.
انتخابات  مرکزی  قرارگاه  در  فداکار  محمدمهدی 
استان که با حضور فرمانداران، اعضای ستاد انتخابات 
»مشغولیت های  افزود:  شد،  برگزار  استان  مدیران  و 
یعنی  اصلی  هدف  از  را  ما  اجرایی  ستادهای  معمول 
مشارکت دور نکند، باید با برنامه پیش برویم و توجه 
داشته باشیم که جامعۀ هدف در هر منطقه متفاوت 

است و متناسب با آن باید پیش رفت«.
وی  کرمان،  استانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
بیان کرد: »مهمترین مسئلۀ کشور به دلایل روشن و 
تاکیدات رهبر معظم انقلاب از ابتدای سال، انتخابات 

است«.
وی ادامه داد: »همۀ کارهای منطقه ای دشمن در 
راستای اثرگذاری بر انتخابات ایران است و ما باید در 
مقابله با این طراحی و کار دشمن به اقدامات مقابله ای 

بپردازیم«.
رصد شعبه های اخذ رای، آماده سازی زیرساخت های 
اجرایی، پوشش رسانه ای، استفاده از ظرفیت دهیاران 
از  استفاده  و  مشارکت  افزایش  برای  معتمدان  و 
ازجمله  انتخاباتی  مناظره های  در  دانشگاه ها  ظرفیت 
تاکیدات استاندار کرمان به روسای ستادهای انتخابات 

شهرستان ها بود. 

یک مقام قضایی:
اعطای کالای رایگان با هدف 

تبلیغات انتخاباتی جرم است
زرند  شهرستان  دادگستری  رئیس  جامعه:  گروه 
مجلس  انتحابات  قانون   ۸۳ ماده  موجب  »به  گفت: 
طریق  از  تبلیغاتی  فعالیت  هرگونه  اسلامی،  شورای 
اعطای کالا و وجه به بهانۀ کمک های عام المنفعه جرم 
است و مرتکبین آن تحت پیگرد قانونی قرار خواهند 

گرفت«.
ابوالفضل فرحبخش افزود: »استفاده از اموال دولتی 
نیز به جز در مواردی که مطابق قانون مستثنی شده اند، 

ممنوع است«.
به گزارش روابط عمومی اداره کل دادگستری استان 
قانون  این که مطابق  به  اشاره  با  ادامه  کرمان، وی در 
هیچ یک از مسئولین و کارمندان اداری سه قوه و دیگر 
نهادها حق دخالت در انتخابات را ندارند، خاطرنشان 
کرد: »رعایت بی طرفی و عدم تبلیغات شامل ساعت 
به  موظف  ادارات  روسای  و  است  اداری  غیر  و  اداری 
خود  مجموعۀ  کارکنان  رفتار  بر  نظارت  و  مدیریت 

هستند«.
فرحبخش ادامه داد: »در صورت اثبات جانبداری به 
نفع یا علیه هر یک از نامزدها از سوی کارمندان اداری، 
رئیس آن اداره  برابر با اصل مسئولیت ناشی از فعل 

غیر پاسخگو است«.
وی تاکید کرد: »رسیدگی فوری و خارج از نوبت به 
جرایم انتخاباتی در دستور کار دستگاه قضایی است و 
در این راستا به شکل ویژه ای به جرایم انتخاباتی مربوط 
رسیدگی  آن ها  کارمندان  و  دولتی  مجموعه های  به 

خواهد شد«. 

راه آهن اعلام کرد؛
پیش فروش بلیت 

قطارهای اسفند آغاز  شد
آغاز  از  راه آهن  شرکت  مدیرعامل  اقتصاد:  گروه 
پیش فروش بلیت قطارهای اسفندماه در روز سه شنبه 

۱۷ بهمن ماه و عرضۀ آن  به صورت اینترنتی خبر داد.
سیدمیعاد صالحی در یکی از شبکه های اجتماعی 
و درخواست های  رفاه هموطنان  راستای  نوشت: »در 
حضوری  صف های  حذف  منظور  به  و  واصله  متعدد 
خرید بلیت، در پیش فروش بلیت های اسفند که روز 
سه شنبه آغاز می شود، برای نخستین بار، کل ظرفیت 

بلیت به صورت اینترنتی عرضه می شود«.
از  »پس  نوشت:  ادامه  در  وی  ایرنا،  گزارش  به 
چهار ساعت، بلیت های باقی مانده همزمان به صورت 

اینترنتی و حضوری )آژانس( عرضه می شود«.

شهردار کرمان در نشست با مدیرعامل 
شرکت برق خواستار شد؛

روشنایی معابر شهر کرمان 
بهبود یابد

گروه جامعه: شهردار کرمان در نشست با مدیرعامل 
به  اذعان  با  استان  شمال  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
بر  است،  نامناسب  شهر  روشنایی  وضعیت  که  این 
بلوار  به خصوص  شهر  ورودی های  روشنایی  تامین 
افزود:  تاکید کرد. محسن تویسرکانی  آیت الله صدوقی 
بهبود  نیز  »درخواست دارم روشنایی سایر معابر شهر 

پیدا کند و حداقل لامپ های سوخته، تعویض شود«.
وی اظهار کرد: »لازم است تعداد لامپ های سوخته 
برآورد و به خصوص در ورودی و معابر اصلی  در شهر 

شهر لامپ های »ال ای دی« جایگزین شود«.
به گزارش کرنا، وی ۱۴ بهمن ماه در این نشست در 
بخش دیگری از اظهاراتش با اشاره به اینکه زیبایی در 
شهر به مؤلفه های متعدد ازجمله روشنایی وابسته است، 
تاثیرگذار دانست و گفت:  نیز  را  برق  نحوۀ کابل کشی 
»اجرای شبکۀ زیرزمینی برق، ارجحیت دارد و باید با 
دیده شدن این ظرفیت در شهرک های جدید درنهایت 
مدیریت  تویسرکانی،  کرد«.  حرکت  سمت  این  به 
بحران روشنایی شهر را مهم دانست و بر توجه به این 
مقوله در قالب جشنوارۀ پیشران؛ پیشواز شهر از نوروز 
تأکید و خاطرنشان کرد: »عدم هماهنگی دستگاه های 
خدمت رسان، نه تنها نارضایتی ایجاد می کند بلکه باعث 

نازیبایی شهر می شود«. 

معاون استاندار کرمان مطرح کرد؛
افزایش آمار تصادف با عابران 

براثر تاریکی بزرگراه ها 
گروه جامعه: معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار 
کرمان، با اشاره به آمار ۴۰ درصدی تصادفات در رینگ 
شهر، تاریکی بزرگراه ها و محل تردد حاشیه نشین ها را 
از دلایل بالا بودن آمار تصادفات عابران پیاده در رینگ 
شهر بیان کرد. سیدمصطفی آیت اللهی موسوی همچنین 
پل  نصب  و  شهر  روشنایی  پروژۀ  بر  بخشیدن  سرعت 
عابر پیاده در نقاط مصوب را ضروری دانست. به گزارش 
بهمن ماه   ۱۴ وی  کرمان،  استانداری  عمومی  روابط 
طرح های  اجرای  بر  کرمان  استان  ترافیک  شورای  در 
ترافیکی طبق مصوبۀ شورای ترافیک استان تاکید کرد 
و کمبود نیروی راهنمایی رانندگی را در شهر مشکل ساز 
هرچه  اجرای  همچنین  آیت اللهی موسوی  دانست.  
رانندگی و شهرداری و  توافق نامۀ راهنمایی و  سریعتر 
کمک گرفتن از نیروهای بسیج را بهترین راه حل برای 

ساماندهی این موضوع بیان کرد. 

خبر خبر

جذب بیش از 2۸ میلیون دلار سرمایه  خارجی در کرمان
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان خبر داد؛

مدیرعامل آبفا کرمان آب پاکی را روی دست شهرداری ریخت؛
تمام پساب شهر کرمان به فولاد بوتیا واگذار شده است

اسلامی  شورای  رئیس  جامعه:  گروه 
دفترچۀ  بررسی  نشست  در  کرمان  شهر 
میزان  و   ۱۴۰۳ سال  معاملاتی  ارزش 
افزایش سالانۀ آن، گفت: »طبق قانون باید 
قیمت گذاری ها طی مدت ۱۰ سال به ۲۰ 
درصد قیمت روز کارشناسی املاک شهر 
بررسی  »اما  افزود:  نادری  علیرضا  برسد«. 
سال  معاملاتی  ارزش  دفترچۀ  آخرین 
قیمت  درصد   ۱۴ مبنای  بر  که   ۱۴۰۲
نشان  شده،  ارزشیابی  روز  کارشناسی 
می دهد میانگین افزایش قیمت در مناطق 
بخش  در  و  درصد  هشت دهم  مسکونی، 
تجاری، چهاردهم درصد بوده و این برای 
استفاده کننده  عمده ترین  که  شهرداری 
از این بخش است، بسیار ناچیز و موجب 

عقب ماندگی شهر کرمان است«.
»باید  داد:  ادامه  وی  کرنا،  گزارش  به 

برای پیشرفت شهر کرمان، در این خصوص 
کاری انجام دهیم که مطابق قانون باشد«.

نادری بیان کرد: »شیوۀ محاسبه را باید 
کم کم  جامعه،  توان  با  متناسب  و  اصلاح 

افزایش داد«.
شهردار کرمان نیز در این نشست که با 
حضور مدیرکل امور مالیاتی، مدیرکل راه 
معاونان  اراضی،  امور  مدیر  شهرسازی،  و 
اقتصادی  و  مالی  و  شهرسازی  و  معماری 
شهردار کرمان و برخی دیگر از کارشناسان 
از  »باید  کرد:  تأکید  شد،  برگزار  ادارات 
تمام ظرفیت ها برای کوتاه کردن فرایندها 

استفاده کنیم«.
باید  اینکه  بیان  با  تویسرکانی  محسن 
استفاده  فرصت ها  و  ظرفیت ها  تمام  از 
کنیم، بر همکاری سایر نهادهایی که برای 
اثر  منشأ  می توانند  فرایندها  کوتاه کردن 

باشند، تأکید کرد.
همین  »به  افزود:  همچنین  وی 
با  مرتبط  دستگاه های  همۀ  امروز  دلیل 
را  معاملاتی  ارزش  دفترچۀ  قیمت گذاری 
دعوت کردیم تا با هم فکری و بیان نکات 
قیمت  افزایش  میزان  و  مشکلات  و  مهم 
یک  معاملاتی،  ارزش  دفترچه  سالۀ  هر 
راهبرد تعیین کنیم تا شهر و مردم از آن 
راه  و  ادامه، مدیران کل  منتفع شوند«. در 
شهرسازی، امور مالیاتی و امور اراضی نیز 
خود  متبوع  ادارات  مشکلات  و  نظرات 
از  پس  و  کردند  بیان  را  این خصوص  در 
بررسی، مقرر شد تصمیم نهایی درخصوص 
معاملاتی  ارزش  دفترچۀ  نهایی  نرخ 
سال۱۴۰۳، در نشست آتی و با حضور تمام 
اعضای حاضر و مدیرکل ثبت و کارشناسان 

این اداره برگزار شود. 

رئیس شورای شهر کرمان:
شیوۀ محاسبۀ ارزش معاملاتی املاک باید اصلاح شود

آگهی فقدان سند مالکیت
خانم  فرنوش پویافر  فرزند حسین  طبق وکالتنامه 
از    ۱۰۰ ۴ /۱۱ /۱۴۰۲دفترخانه  مورخ   ۶۴۱۱۲ شماره 
طرف  معین  / زندوکیلي فرزند اکبر شماره شناسنامه 
۲۹۸۰۰۳۲۶۵۴ تاریخ تولد ۱۳۶۸/۳/۱۲ صادره از کرمان 
سه  مالک  بعنوان   ۲۹۸۰۰۳۲۶۵۴ ملی  شماره  دارای 
دانگ مشاع موضوع سند مالکیت اصلي بشماره چاپی 
۷۲۷۵۴۳ سری ج سال ۹۴ با شماره دفتر الکترونیکی 
است.   گردیده  ثبت   ۱۳۹۶۲۰۳۱۹۰۰۷۰۰۶۷۹۷
وخانم فرنوش  / پویافر فرزند حسین شماره شناسنامه 
۲۹۸۰۳۱۷۷۱۳ تاریخ تولد ۱۳۷۰/۵/۲۸ صادره از کرمان 
دانگ  سه  مالک   ۲۹۸۰۳۱۷۷۱۳ ملی  شماره  دارای 
مشاع ازششدانگ پلاک ۵۲۰۳ فرعی از ۴ اصلی واقع در 
بخش۴کرمان موضوع سند مالکیت اصلي بشماره چاپی 
۷۲۷۵۴۴ سری ج سال ۹۴ با شماره دفتر الکترونیکی 
۱۳۹۶۲۰۳۱۹۰۰۷۰۰۶۷۹۸ ثبت گردیده است.  ضمن 
تسلیم دو برگ استشهاد محلی تصدیق امضا شده مدعی 
است سند مالکیت پلاک مزبور بعلت نامعلوم مفقود و در 
خواست سند مالکیت المثنی نموده لذا باستناد اصلاح 
تبصره یک اصلاحی ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون مراتب 
در یک نوبت در تاریخ مندرج در ذیل آگهی میشود تا 
چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک فوق 
الذکر با وجود سند مالکیت نزد خود میباشد ظرف مدت 
شهرستان  ثبت  اداره  به  آگهی  انتشار  از  پس  روز   ۱۰
کرمان مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله تسلیم نمایند در غیر اینصورت 
پس از مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی 

اقدام خواهد شد.  تاریخ انتشار:۱۸ /۱۱  /۱۴۰۲
اصغر نارویی                         
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